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Umění se věnuji od 5 let. V Základní umělecké škole Střezina v Hradci Králové, odkud pocházím, jsem 

vystudovala 8 let zobcové flétny a na ně navázala 4 roky studiem příčné flétny, kterou jsem se pak 

vydala studovat dál na Konzervatoř Jaroslava Ježka v Praze. 

Nejraději mám hudbu, která kreativně propojuje prvky různých národů a tradic. Proto se ani v 

koncertní činnosti neomezuji na jediný žánr, a po Praze (i mimo ni) mě tak můžete slyšet hrát jak v 

klasických symfonických orchestrech, tak v menších jazzových uskupeních, bigbandu, nebo i v 

orchestru zaměřeném na filmovou a populární hudbu. 

 

 

 


